
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I 

FINANSÓW MIASTA 

 

Członkowie Komisji spotkali sie na swoim posiedzeniu w dniu 23 września2024 roku. 

Zgodnie z planem pracy przyjety został protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Na wrześniowe posiedzenie Komisji zaplanowana została: 

Analiza środków zewnętrznych pozyskanych w 2023 roku oraz  

Korekty finansowe do projektów unijnych,analiza oraz powody ich naliczania- 

wysokości tych korekt w ostatnich 5 latach. 

Przygotowany materiał szczególowo omówił Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i 

Środowiska pan Sławomir Janusz. 

W sprawach bieżących czlonkowie Komisji wystosowali  dwa wnioski do budżetu na 2025 rok. 

1 Zapewnienie środków w budżecie na 2025 rok na zakup nowego samochodu slużbowego dla 

Burmistrza Miasta 

2 Zapewnienie środków w budżecie na 2025 rok na zakup 21 szt. lamp hybrydowych. 

Czlonkowie Komisji brali udział także w posiedzeniu Komisji Polączonych w dniu 24 09 2024 r. na 

których opiniowano projekty uchwał skierowanych na Sesje Rady Miasta. 

To byly najważniejsze tematy jakimi zajmowala sie Komisja. 

 

                                                                                   

Przewodnicząca Komisji Rozwoju  

                                                                                   

Gospodarczego i Finansow Miasta 

                                                                                        

                                                                                           

Barbara Kędzior 

                                                                                      


